
però, això, allò 

només, també, després, més

–àvem –àveu, fèieu, fèieu 

Planes: si acaben en -ia SENSE accent
Esdrúixoles: història, ciència...

a+el = al+C | a l'+h/vocal  per+el = pel+C | per l'+h/voc 

de+el= del+C | de l'+h/voc

i y

6

1 Majúscules: després del punt i en els noms propis.

Perquè / per què

sé (saber) / se

bé       / be més      / mesSón (ser) / son

és (ser) / es 

V -ava, vaig, vull, haver Em (pronom) / Hem (verb haver)

Plurals en -es/-os Haver de       Tenir que8

2

3

4

7

5

9 Al matí, al migdia, al vespre, a la nit

D-U-C Guionet i numerals10 1211 Des de Adonar-se de       donar-se compte

13 Haver amb H

16

Quan (T) / Quant (Q) 15 altre, nostre, vostre     > altra, nostra, vostra14
(m) (f)

17 Apòstrof 18 Caure's         anar-se

Caure           anar-se'n

Fosi, fossi

Fos (jo), fóssim (n.)21

20
19

s/ss

Errades prohibides

pel / pèl

Agudes: ès, -òs, -èn, -ín 

Déu / deu 10

mà     / ma té (tenir) / te

ús (usar) / us

món / mon sí (afirmació) / sí


